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Motion – Kraftsamla för att minska råttbeståndet i Västerås 

 
På senare tid har det kommit många signaler om det allt ökande antalet råttor i Sverige. 
Skadedjursbekämpningsbolaget Anticimex redovisade siffrorna för råttfångst under 2024 
på totalt 1 076 148 råttor i Sverige. Västerås är tyvärr inget undantag, där siffran för 
råttfångsten i Västmanland ligger på 31 669 råttor. Det är en ökning med 22 procent 
jämfört med år 2023.  
 
Förekomsten av råttor medför stora problem för samhället, fastighetsägare, företagare 
och privatpersoner. Många åtgärder vidtas redan idag men vi kan konstatera att det 
krävs ytterligare kraftfulla åtgärder. Ett råttpar kan snabbt föröka sig och leda till en 
explosionsartad ökning av antalet råttor. 
 
I Danmark har man beslutat nationellt att ge ett uppdrag till kommunerna att bekämpa 
råttorna för att i princip utrota alla råttor. Ett exempel på en dansk kommun som har en 
handlingsplan är Västerås vänort Randers. 
 
Ska vi lyckas begränsa mängden råttor krävs samordnade insatser. Det är därför dags 
att gemensamt samla krafterna och vidta åtgärder. Åtgärder som genomförs gemensamt 
i hela Västerås. 
 
 
 
 
Med avseende på ovanstående yrkar vi att Kommunfullmäktige beslutar: 
 
• Att Västerås stad genomför en kraftsamling för att intensifiera råttbekämpningen i 
Västerås. 

 
• Att kraftsamlingen ska inkludera alla berörda som ska kunna vara med och bekämpa 
råttorna. 
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